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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban van-e már kijelölt nyomvonala az M9-
esnek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönöm ismét az M9-es ügyében kapott választ.  Örülök, hogy vannak előrelépések az ügyben,
azonban  a  többi  szakasz  jelenlegi  állása  is  rendkívül  fontos.
 Ahogy korábbi kérdésemben jeleztem: egyes, főként dunántúli polgármesterektől láttak napvilágot
olyan információk, hogy az ő térségeikben is vannak már kijelölt nyomvonalak.

Kérem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  amennyiben  vannak  valóban  kijelölt  nyomvonalak
Soprontól/Kőszegtől  -  Mohácsig/Szekszárdig,  úgy  kérem  erősítse  meg  ezeket  az
információkat. Amennyiben pedig nem, úgy kérem, ismertesse velem, hogy a Dunántúlon milyen
nyomvonalon  képzelik  el  jelenleg  az  M9-es  autóút jövőbeli  megvalósítását?
 
 Válaszát és együttműködését előre is köszönöm!
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